
 
 

Mondelinge vragen Geen verkoop dieren in 
nieuwe dierenwinkel! 
6 juni 2024 

Vragen: 
In het AD stond op 31 mei dat winkelketen Pet’s Place eind juni een nieuwe winkel opent in The 
Wall, waar ze van plan zijn in ieder geval knaagdieren, vissen, vogels en reptielen te verkopen. De 
Partij voor de Dieren is hier zeer verbaasd over, omdat de landelijke trend juist richting mínder 
dierenverkoop gaat. Voormalig wethouder Dierenwelzijn Paulus Jansen ging op verzoek van de 
Partij voor de Dieren in gesprek met dierenwinkels en tuincentra om hen over te halen te stoppen 
met de verkoop van dieren. In ieder geval Intratuin Koningsweg beloofde toen te stoppen met de 
verkoop van konijnen en knaagdieren. En ook Welkoop en een aantal andere vestigingen van 
Intratuin stopten vanwege dierenwelzijnsredenen met de verkoop van deze dieren.  

Diverse dierenwinkels verwijzen nu naar opvangcentra voor deze dieren, omdat die bomvol zitten 
met gedumpte konijnen. Voor zover wij weten worden in Utrecht al jaren geen reptielen meer 
verkocht in dierenwinkels, en dan zou Pet’s Place daar nu weer mee gaan beginnen? Ook vinden 
wij dat vogels niet in kooitjes horen, horen we regelmatig dat heel veel vissen sterven in het 
handelscircuit, dat konijnen en cavia’s in de handel worden gedood, onder meer als hun vachtje 
niet de juiste kleuren heeft, et cetera. En het is bekend dat er veel impulsaankopen van levende 
dieren in dierenwinkels plaatsvinden, zonder dat mensen beseffen dat en hoe dieren verzorgd 
moeten worden.   

1. Wat vindt het college ervan dat Pet’s Place in hun nieuwe winkel veel dieren wil gaan 
verkopen? 

2. Is het college het met de Partij voor de Dieren eens dat de verkoop van dieren in 
dierenwinkels impulsaankopen stimuleert, terwijl het dierenwelzijn hierdoor vaak in de knel 
komt? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid (eventueel samen met de Dierenbescherming en/of de Sophia 
Vereniging) met Pet’s Place in gesprek te gaan voordat de winkel opent (dus zo spoedig 
mogelijk en uiterlijk eind juni!) om hen te verzoeken geen dieren te gaan verkopen en op 
deze manier juist een voorbeeld kunnen zijn van een diervriendelijke(r) dierenwinkel? Zo 
nee, waarom niet? 

4. Indien het antwoord ja is op vraag 3: is het college bereid om in het gesprek tevens Pet’s 
Place te vragen om geen kleine, ronde vissenkommen en kleine hokjes voor konijnen, 
knaagdieren en vogels te verkopen, omdat die sowieso bij lange na niet voldoen aan de 
basisbehoeften van deze dieren? Zo nee, waarom niet? 

 Gesteld door: 
• Maarten van Heuven, Partij voor de Dieren 
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